
  
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 

   
 

 
 

Protokoll 4/08 

 

 
Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 20. mai 2008 kl. 17.00     
Sekretariat: 23 47 52 20  
 
 
Møteleder: Lars Poverud  
   
Tilstede: Gudrun Jære Hoel 

Atle Ramsfjell–Kind 
Hanne Jernsetervangen 

 

   
Forfall: Yina Chan  
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Anne-Mari Arnesen  
 
Åpen halvtime 
 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Godkjent 
 
Eventuelt 
 
¤ 2 av rådets medlemmer mottok innkalling på epost 19 mai. De mener at dette er alt for sent 
til å sette seg inn i sakene. Det stilles også spørsmål om det lar seg gjøre å legge inn en link til 
sakskartet. 
 
¤ Rådet har ikke fått noen tilbakemelding på henvendelsen fra rådet på nedleggelsen av 
avlastningsenheten i Østerdalsgata 7. Ber om en tilbakemelding og hva bydelen har for planer 
videre i denne sammenheng. 
 



 

 ii

¤ Leder i rådet har hatt møte med leder i ungdomsrådet og eldrerådet. Det var enighet om de 
ulike innspillene fra rådenet. De vil prøve å ha et møte hvert ½ år. 
 
¤ Angående PC ordningen. Rådet ber om at det tilrettelegges i forhold til den enkeltes behov. 
Dette gjelder spesielt folkevalgte med funksjonshemming. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 18 /08  Protokoll RFF-møte april 2008 
Sak 19 /08  Årsrapport fra St. Hanshaugen frivillighetssentral 
Sak 20 /08  Foreløpig forprosjektrapport for  rehabilitering av Knud Knudsens plass 
Sak 21 /08  Bredde i tilbudet og arbeid rettet mot funksjonshemmede i Bydel St. Hanshaugen 
Sak 22 /08  Bydelens arbeid med klima og miljø 
Sak 23 /08  Etablering av brukerråd for personer med psykiske lidelser/vansker og/eller 

rusproblemer 
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Sak 18 /08  Protokoll RFF-møte april 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

 Sak 19 /08  Årsrapport fra St. Hanshaugen frivilli ghetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapport fra St. Hanshaugen frivillighetssentral til orientering. 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

 Sak 20 /08  Foreløpig forprosjektrapport for  reha bilitering av Knud 
Knudsens plass 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1.  Bydelsutvalget ser at det er både fordeler og ulemper med de ulike løsninger for 

drosjeoppstilling på plassen. Bydelsutvalget er imidlertid enig med de ulike kommunale 
etatene som anbefaler flytting av drosjene fra plassen. Bydelsutvalget mener en flytting av 
drosjeholdeplassen vil gi best muligheter for den nye plassen. Bydelsutvalget håper 
imidlertid det er mulig å beholde noen av drosjene i området, men da på den lille 
parkeringsplassen på den andre siden av Ullevålsveien.  
 

2. Bydelsutvalget mener at plassen bør utvides til også å omfatte deler av det nærmeste 
grøntarealet, som i dag er regulert til trafikkareal. En ny opparbeidelse av plassen i tråd 
med gjeldende regulering vil gi mer areal til plassen og større muligheter for god 
opparbeidelse.  
 

3. I forhold til utforming av plassen så mener bydelsutvalget at det er beklagelig at det ikke 
ble bevilget mer penger til plassen. Bydelsutvalget ser at dette sterkt vil begrense hva 
plassen fylles med og kanskje også kvaliteten på plassgulvet. Bydelsutvalget mener at en 
bør legge opp til en åpen utforming av plassen, med mulighet for mange aktiviteter. 
Møblene bør plasseres i randsonen og hovedvekten bør legges på utformingen av 
plassgulvet. Bydelsutvalget vil ikke anbefale brosteinsdekke, da dette ikke er en god 
løsning i forhold til kravene til universell utforming. Bydelsutvalget mener det bør velges 
et dekke som fremstår som holdbart, som krever lite vedlikehold og ser pent ut og som 
gjerne fremstår som annerledes og derved gir plassen sin egen identitet. Et spennende 
plassgulv vil kunne gi plassen et kunstnerisk uttrykk. 
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For å legge til rette for ulike fremtidige aktiviteter bør det være opplegg for elektrisitet på 
plassen, eventuelt også vann og avløp. Returpunktet bør flyttes fra plassen, og plasseres i 
Geitmyrsveien alternativt i Schwensens gate. Sykkelstativer bør plasseres i nærheten av 
bysykkelstativet, og ikke sentralt på plassen. 
  
Da det ser ut til å bli begrensede midler til rådighet for skulpturell utsmykning av plassen, 
mener bydelsutvalget at plassen bør ha en permanent ”sokkel” eller avsatt plass, som 
muliggjør plassering av ambulerende kunstverk.  
 
Bydelsutvalget synes at alle de tre forslagene har elementer i seg som er bra og som burde 
kunne forenes i et nytt alternativ. Bydelsutvalget vil avvente Samferdselsetatens endelige 
forslag før anbefaling av alternativ.  

 
Behandling: 
¤ Rådet ber om at det i det videre arbeid er viktig å legge drosje holdeplassen i et område som 
er trygt og tilgjengelig å ferdes. 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

 Sak 21 /08  Bredde i tilbudet og arbeid rettet mot  
funksjonshemmede i Bydel St. Hanshaugen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget tar sak om bredde i tilbudet og arbeidet rettet mot funksjonshemmede til 
orientering.   
 
Behandling: 
¤ Rådet påpeker at det er lite tiltak og tilbud til de med skjulte funksjonshemminger. Dette er 
blant annet psykososiale og nevropsykologiske funksjonshemminger. Ber om at denne 
gruppen også blir tatt med i det videre arbeidet. 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

 Sak 22 /08  Bydelens arbeid med klima og miljø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar oversikt over alle klima- og miljøtiltak som gjøres i bydelens regi til 
orientering. 
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Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

 Sak 23 /08  Etablering av brukerråd for personer m ed psykiske 
lidelser/vansker og/eller rusproblemer 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget vedtar bydelsdirektørens forslag til retningslinjer for brukerråd. 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak: 
Godkjent 


